
Conclusies en afspraken

Van de vergadering van de commissie Fysieke Leefomgeving (FL)
van de Gemeente Oude IJsselstreek,

gehouden op woensdag 6 juni 2018 om 20.00 uur in de DRU Cultuurfabriek te Ulft

Aanwezig: Erik Schieven, commissievoorzitter
Dorien de Keyzer, commissiegriffier

---------
Lokaal Belang
Frank Aaldering
Barry Kock
Gerrit Vossers

CDA
Ruben Driever (later)
Memet Tekinerdogan 

SP
Petra Zimmerman
Waldo van Pluur
Heini Peters

PvdA
Leo Espkamp
André de Vries
Willie Oort-Löwenthal

VVD
Jos Sluiter
Wiebe Keulen

D66
Hayo Canter Cremers
Ziko van Dijk

College: Ben Hiddinga
Ria Ankersmit

Ambtelijk: Willem Hoeffnagel
Malathi Steenbeek
Jeroen Stieber
Ingrid Testroet-Schepers
Conny Huijskes
Rob Gruson
René Alofs

Afwezig met afmelding: Sylvia Stuivenberg (CDA)
Annemarie Pothof-van der Zande

Afwezig zonder afmelding: overige leden 



Onderwerp
Aard bespreking

Opening en mededelingen

Afmeldingen, zie hierboven.

Onderwerp
Aard bespreking

Vaststellen agenda
Besluitvorming
Ongewijzigd vastgesteld 

Onderwerp
Aard bespreking

Conclusies en afspraken vergadering d.d. 6 december 2017
Besluitvorming
Ongewijzigd vastgesteld. 

Onderwerp
Aard bespreking

Lijst van bestuurlijke toezeggingen en actuele moties
Besluitvorming
Bestuurlijke toezeggingen:

- Omgevingsvergunning Doetinchemseweg – nieuwe toezegging over de 
stand van zaken

- Beheersmaatregelen boom- en bosbeplanting - afgevoerd
- Bomen beleidsplan – toegevoegd 
- Voortgangsnotitie omgevingswet – afgevoerd
- Invulling Motie Impuls voor Gendringen - toegevoegd

Actuele moties:
- VVGB Doetinchemseweg – afgevoerd

De voorzitter vat de conclusies / oordelen samen in een commissieadvies en noemt daarbij de 
belangrijkste argumenten en eventuele minderheidstandpunten en voorbehouden.

Onderwerp
Aard bespreking

1. Actualisatie bestemmingsplan buitengebied
Voorbereidende beraadslaging

Meerdere partijen hebben vragen gesteld over de 33 niet-gehonoreerde 
zienswijzen. 
Toezeggingen: 

- Wethouder Hiddinga zegt toe bij de volgende herziening van het 
bestemmingsplan de 33 niet-gehonoreerde zienswijzen nogmaals te 
gaan bekijken en beoordelen.

- Wethouder Hiddinga zegt toe de vragen over de soort vervuiling (en of 
dit beperkt blijft tot het perceel) en illegale bewoning in een schuur 
schriftelijk te beantwoorden

Advies commissie: het onderwerp gaat als bespreekstuk naar de Raad.

Onderwerp
Aard bespreking

2. Verklaring van geen bedenkingen omgevingsvergunning Zonnepark 
Harterinkdijk Sinderen
    Voorbereidende beraadslaging
Voorzitter concludeert dat: PvdA, VVD, D66 en SP eerst beleid willen maken 
alvorens de verklaring af te geven. LB en CDA staan positiever tegenover het nu 
afgeven van de verklaring.
Toezeggingen: 

- Wethouder zal schriftelijk antwoorden op de vragen: wie is momenteel 
eigenaar van de grond? En is het park toegankelijk?

Advies commissie: het onderwerp gaat als bespreekstuk naar de Raad

Onderwerp
Aard bespreking

3. Meerjarenprogramma grondexploitatie 2018
Informatieve en voorbereidende beraadslaging
Tevens leden AFE uitgenodigd
Inleiding door de heer Materman

Advies commissie: het onderwerp gaat als bespreekstuk naar de Raad



Onderwerp
Aard bespreking

Externe vertegenwoordigingen en actuele portefeuillezaken
Open gesprek
-

Onderwerp
Aard bespreking

Overige onderwerpen ter bespreking
Open gesprek
-

Onderwerp
Aard bespreking

Rondvraag
Open gesprek
De heer Canter Cremers (D66) stelt vragen over de verplichte stresstest in het 
kader van klimaatverandering.

- Wethouder Hiddinga geeft aan dat de stresstest in voorbereiding is. De 
test wordt voor de deadline van 2019 uitgevoerd. De raad zal hier 
verder over worden geïnformeerd.

Mevrouw Oort-Löwenthal (PvdA) stelt vragen over de Japanse Duizendknoop in 
de gemeente.

- Deze vraag zal schriftelijk beantwoord worden.

Sluiting: 22:34 uur

Aldus vastgesteld door de commissie Fysieke Leefomgeving (FL) in zijn openbare vergadering van 
19 september 2018.

de commissiegriffier de voorzitter

Dorien de Keyzer Erik Schieven


